

## VERSLAG

### Vergadering Ouderraad

### dinsdag 1 november 2016

#### **Aanwezig:**

**OR:** Jeroen Hesen, Mariëlle Meevis, Manja Goes, Helen Jongeneelen,  
Mieke Oehlen, Debbie Verbeek

**TEAM:** Petra Kessels, Eef Hillebrandt, Patrick Nieskens (laatste gedeelte)

**Afgemeld:** Bart Jonker, Sandy Huijs

#### **Inlichtingen te verkrijgen bij:**

Jeroen Hesen (voorzitter OR)  
Tel. 06-42359390

### **1. OPENING**

Speciaal woord van welkom aan Debbie Verbeek. Debbie overweegt om zitting te gaan nemen in de OR en sluiten daarom vanavond aan.

#### 1.1. Verslag vorige vergadering d.d. 13 september 2016

Verslag wordt goedgekeurd zonder opmerkingen.

#### 1.2. Actielijst

De acties op de actielijst zijn besproken en worden verwerkt in de nieuwe actielijst.

#### 1.3. Ingekomen post

- Sinterklaasjournaal lespakket, is aan leerkrachten gegeven.
- Uitnodiging open middag BOEI 20 oktober, was al rondgestuurd per mail door Jeroen. Niemand is geweest.
- Diverse declaraties, door Helen afgehandeld.
- E-mail van een meedenkende ouder over een andere invulling van de musical groep 8. Patrick zal dit met Nando en Fiona bespreken en die zullen het meenemen voor volgend schooljaar. Ten aanzien van de door dezelfde ouder aangegeven vraag naar het rookbeleid van school: beleid is dat in school en op het terrein van school niet gerookt mag worden. Het terrein vóór school is openbaar terrein waar school geen regels kan stellen.

#### 1.4. Controle financiën en kas

De MR heeft per mail gereageerd dat men geen vragen of opmerkingen over de begroting heeft. De financiën en kas zijn op woensdag 28 september 2016 gecontroleerd door 2 ouders (S. van Dam en M. Faasen). Alle stukken zijn akkoord bevonden.

Er lijkt structureel geld over te blijven, misschien kan de ouderbijdrage omlaag? Dit jaar meer uitgaven door het jubileum, volgend jaar misschien overwegen om de bijdrage aan het uitstapje van groep 8 te verhogen? Helen heeft nog geen inzicht in de uitgegeven bedragen voor de groepsdagen.

Volgende vergadering kan dit verder besproken worden. Helen zal nagaan hoeveel geld de OR nog op de (spaar)rekening heeft staan (o.a. opbrengsten ReShare etc.), volgende vergadering zullen we dan bespreken hoe we hiermee om moeten gaan.

1.5. Nieuwe secretaris

Ook de nieuwe oproep heeft nog niet geleid tot een secretaris. Jeroen vraagt alle OR-leden om te kijken of er nieuwe ouders in de OR zitting willen nemen en eventueel secretaris willen worden.

1.6. Google Drive / documentbeheer

De Google Drive omgeving is gevuld met relevante OR-documenten. Jeroen heeft een mail gestuurd met beschrijving hoe leden van de OR bij de documenten kunnen. Dit is getest en het werkt.

## 2. MEDEDELINGEN TEAM / MR

Team:

Besteding opbrengst sponsorloop:

Er zal vanuit het team een werkgroep geformeerd worden om te kijken naar een zinvolle besteding van de opbrengst van de sponsorloop. Er zijn reeds diverse partijen (leveranciers) benaderd voor een concrete invulling. Er hebben geen ouders gereageerd op de oproep in de vrijdagbrief op de vraag of ze hierin mee willen denken. Besloten wordt dat het team dit oppakt met de leerlingenraad (die komt 3 november voor de 1<sup>e</sup> keer bij elkaar, Patrick is daar bij aanwezig) en een voorstel voorlegt aan de OR voordat er een beslissing wordt genomen.

MR: notulen ontvangen, geen bijzondere mededelingen.

## 3. OUDERPARTICIPATIE

3.1. Evaluatie feestweek

Iedereen is het er over eens dat het jubileum op een goede manier is gevierd en het een zeer geslaagde feestweek was. Woensdag 9 november zal er een evaluatie plaatsvinden door de werkgroep. De communicatie richting ouders had hier en daar wat beter gekund (enkele opgaves van ouderhulp zijn niet goed verwerkt). In algemene zin wordt voorgesteld om bij alle komende activiteiten de hulpouders ná de activiteit te bedanken middels een bedankmail.

3.2. Werkgroepen

De invulling van de werkgroepen en andere activiteiten voor dit schooljaar is vorige vergadering besproken. Het team heeft de werkgroepen ook verdeeld, deze lijst met leerkrachten zal door Patrick samengevoegd worden met de lijst van OR-leden.

- Sinterklaas

De werkgroep is al 1 x bij elkaar geweest. Sinterklaas komt op 1 december naar school. Men gaat aansluiten bij het thema van het Sinterklaasjournaal.

- Lichtjesfeest

De werkgroep Lichtjesfeest dient ook bijna opgestart te worden (6 à 8 weken vóór de activiteit). Mieke en Helen pakken dit op.

- Wecycle

De inzameling is goed verlopen, er is weer goed ingezameld. Er zijn nog goodies over, die zullen bewaard blijven voor de volgende keer.

- ReShare

Op 3 november a.s. is er weer een kledinginzamelactie ingepland.

- Verkeer (Jeroen)

De VVN-enquête is nogmaals middels de vrijdagbrief onder de aandacht gebracht en daardoor door diverse ouders alsnog ingevuld. Jeroen constateert dat nog steeds veel leerkrachten gewoon aan het ovaal parkeren. De werkgroep komt op 8 november weer bij elkaar.

- Luizenscreening (Mariëlle)

Loopt nog steeds niet echt geweldig. Mariëlle krijgt e-mailadressen van Cathy.

- Schoolshirts (Sandy)

Er liggen nog schoolshirts in de teamkamer, Sandy zal die nog bij de andere shirts leggen.

- Schoolfotograaf (Helen en Mieke)

De mogelijkheid om broertjes en zusjes samen op de foto te laten gaan wordt als zeer geslaagd ervaren.

### 3.3. Inkoop spullen voor schoolactiviteiten

Via het Vershuys kunnen boodschappen eenvoudig besteld worden. Het was de bedoeling dit voor het jubileum een keer uit te proberen maar dat is niet gelukt omdat te laat bekend was hoeveel en welke boodschappen nodig waren. Mariëlle gaat kijken of dit voor de werkgroep Sinterklaas wel lukt. Jeroen levert Mariëlle de inlog-gegevens aan.

### 3.4. Ouderhulpformulier

Jeroen vraagt het team om deze week de benodigde informatie aan te leveren inzake het ouderhulpformulier (data en tijden benodigde ouderhulp per activiteit). Het ouderhulpformulier moet in de nieuwe website opnieuw aangemaakt worden, kan niet worden overgezet vanuit de oude website. Het streven is het formulier volgende week on-line te zetten.



#### 4. **RONDVRAAG**

Mariëlle merkt op dat ze heeft gemeld dat de website niet meer actueel is. De website lijkt echter net bijgewerkt te zijn dus deze opmerking is niet meer actueel.

**De eerstvolgende vergadering is dinsdag 13 december 2016 om 20:00 uur.**